
Mariestad 2014-01-31

.lägarnas Riksförbund
Förbundsstyrelsen
Saltsjögatan 15

15171Södertälje

JAGÄRI'IAS RIKSFORSUND

LANDSFYGOINS JAGARE

20u -01- 0 3, .AOÄ::/"/-

K
Distr

Den positiva men uppriktiga dialogen

Med anledning av rådande situation inom VG Distriktet vill jag förmedla Er

nulägesbeskrivning utifrån mitt perspektiv som Ordförande för distriktet'

Äterblick VG Distdkts styrelsemöte 2013-10-08

Vid denna tiden var jag invald som ledamotssuppleant och var kallad till mötet p'g.a.

en längre tids intriger och med förhandsinformation om ett antal avhopp. Då detta kom

till mln kännedom blev jag riktigt rejält upprörd över att en kärna fortfarande tilläts
hålla på att ondgöra sig och även till viss delförtala Förbundets kompetens.

Kärnan blev överraskad över att någon helt okänd tog matchen och dessutom

utmanövrerade.
Efter att undertecknad avtackat kärnan funderade dom på vad som egentligen hånde vid

mötet.
Strategin från deras håll var väldigt utstuderad och planen var att man skulle lämna hela

distriktet ikaos och utan ledning.

Nuvarande styrelse I VG

Vi har idag en TF styrelse fram till årsstämman där jag själv känner förtroende för samtliga

förutom en styrelseledamot som nu även sitter som ledamot i Rädda jakten.

Vi har hela tiden varit misstänksamma om att han ville sitta kvar som en informatör åt

avhoppade ledning i Rädda Jakten. Vid förra styrelsemötet försökte jag pressa fram ett
erkännande från berörd ledamot genom en direkt konfrontation men lyckades inte fullt ut.
Nu idag så vet vi att han sitter som ledamot i Rädda Jaken.

Fastställande av den verkllga situationen

Samtliga avhoppare är fortfarande medlemmar och arbetar aktivt på bred front för att
sabotera, inhämta information och skapa kaos iavdelningarna. DETTA ÄR IKLARTEXr

vad som iust nu iskrivande stund pågår ute på fältet. Personerna ifråga har gjort som sin

livsuppgift att skada Fööundet och Förbundsordförande så mycket som möiligt. Min

bestämdaste uppfattning är att det inte kommer att bli bättre. Sammansvärjningen har
pågått och planlagts under en lång tid och är väldigt synkroniserad. Som jag just nu ser så

pågår arbetet i alla led.
I vissa lägen men under en avgränsad tid kan det vara bra att parera.
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Nu har vi överskridit den gränsen och nu måste vi gemensamt ggglq och visa att vi tar
matchen. Arbetet måste nu gemensamt planeras för att nå framgång.

Fri föreni ngsrätt

Det proaktiva arbetet har nu omöjliggjorts p.g.a. av att vi idag inte kan verka som vi önskar
då söndringsprocessen får fortlöpa med hänvisning till vårt överdemokratiska ställnings-
tagande. Rätt eller fel men så ser verkligheten ut.
Att tillåta att man är medlem i olika föreningar är självklar, men de som har en
förtroendeställning skall inte få göra sin röst hörd i sin funktion från en konkurrerande
förening. Denna oförmåga av rakhet kommer att skada oss allvarligt och på sikt ge JRF

avhopp.
Just nu så ärjag allvarligt bekymrad över hur vår styrelse kommer att se på ett icke agerande
i denna fråga.

Sammanfattning

. ser en risk för avhopp av förtroendevalda pga. avför mycket turbulens
o Behov av en gemensam helhetsstrategi för att komma vidare
. Förbundsstyrelsen måste agera utåtriktat till våra enskilda medlemmar
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